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Fråga från Sverigedemokraterna 
 
 
Med anledning av en insändare i tidningen den 8 april 2024 och observationer på plats vid 
Polhemsskolans fotbollsplan, har det framkommit att fotbollsmålen tas bort under 
sommarlovet samtidigt som de lämnas ute under vintern. Detta beslut verkar motverka 
syftet med att uppmuntra fysisk aktivitet bland barn och ungdomar under sommaren, en tid 
då de är som mest aktiva och i behov av säkra och tillgängliga utomhusaktiviteter. 
 
 
Med anledning av det ovan anförda önskar jag ställa följande fråga till utbildningsnämndens 
ordförande: 
 
- Kommer de mål som finns vid Polhemsskolans idrottsplats att finnas tillgängliga för 
spontanidrott under sommaren? 
 
 
 
Mattias Eriksson Falk  
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